
 
 
 

Help ondernemers de winter door! 
Dordrecht, 28 augustus 2020 

Betreft: Artikel 40-vragen 
 
Geacht college, 
 
De afgelopen jaren is er veel horeca in Dordt bijgekomen. Dat is een grote aanwinst 
voor Dordt en voor de aantrekkelijkheid van onze stad. De gevolgen van Corona zijn 
groot voor vele ondernemers. Ook de horeca heeft daaronder te lijden. Gelukkig is 
het college ruimhartig geweest met het verruimen van de terrasmogelijkheden. Nu 
deze pilot ten einde loopt, maar de Corona nog niet en de besmettingsgraad weer 
toeneemt, krijgt de Dordtse VVD verzoeken om deze pilot met een jaar te 
verruimen alsmede terrasoverkappingen te realiseren zodat de klanten ook in de 
winter buiten kunnen zitten. Dat is goed voor de horeca en het levert minder 
besmettingsgevaar op dan binnen. Daarom legt de Dordtse VVD de volgende 
vragen voor: 
  
Herkent het college het beeld van de zorgelijke financiële situatie van de Dordtse 
horeca als gevolg van Corona en de verzoeken tot verlenging van de 
terrasuitbreiding? 
 
Is het college bereid om de pilot terrasuitbreiding -loopt nu tot 1 november- te 
verlengen met ten minste een jaar om zo de ondernemers een eerlijke kans te 
geven de winter door te komen?  
 
Is het college bereid om de tijdelijke terrasuitbreiding tijdig voor de start van 
terrasseizoen 2021 te evalueren en te onderzoeken of het mogelijk is en er 
draagvlak is om de terrasuitbreiding ook een permanent karakter te geven? 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Is het college met de huidige lokale regelgeving in staat ruimhartig en snel om te 
gaan met verzoeken vanuit ondernemers voor (tijdelijke) terrasoverkappingen? Zo 
neen, is het college bereid een voorstel naar de raad te doen komen -binnen de 
gestelde veiligheidseisen- waarin de regels in de APV op dat enkel onderdeel 
verruimd wordt? 
 
 
 
We zien graag de antwoorden tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Rolin den heijer 
 
Dordtse VVD 
 


